Client Declaration 客戶聲明

I/We hereby confirm that I am/we are at the age of 70 or above accompanying by a relative, friend or independent third party to witness the account opening.

本人/吾等確認本人/吾等之年歲七十歲或以上,並由一位親戚、朋友或獨立第三者伴隨作為開 戶見證人。

I/We hereby declare that I/we fully understand the risks associated with relevant investment product(s) that I/we intended to trade. Your staff has explained to me/us the account opening process. I/We confirm that I/we wish to open trading account(s) with Telecom King Securities Limited.

本人/吾等謹此聲明,本人/吾等完全明白 貴公司職員於開戶過程中所講解有關本人/吾等意向投資產品所涉及之風險,本人/吾等確認本人/吾等欲於電訊數碼證券有限公司開設交易賬戶。

Signature of Client :	Signature of Witness#:
客戶簽署	見證人簽署
Client Name :	Name of Witness :
客戶姓名	見證人姓名
4) X11	JUREA CXI. 1.1
Account No.:	I.D Card No. :
戶口號碼	身份證號碼
	Relationship with Client:
	與客戶之關係
Date:	

The Witness should <u>NOT</u> be joint account holder(s), authorized person(s), Telecom King Securities Staff, person(s) aged below 18 and elderly aged 70 or above.

#有關賬戶之聯名戶口持有人、獲授權人、電訊數碼證券職員、十八歲以下人士及七十歲或以上之長者均**不能**作為見證人。

#The Witness should provide the ID copy 見證人須提供身份證副本

Form ID : TKSL_036 Revised : 2019/12/16

日期 _____